

毛绒熊脚拖鞋玩具 海绵 防滑布

产品名称	毛绒熊脚拖鞋玩具 海绵 防滑布
公司名称	佛山市南海升卓玩具厂
价格	8.00/套
规格参数	品牌:升卓玩具 造型:熊脚 填充物材质:PP棉
公司地址	中国 广东 佛山市 佛山市南海升卓玩具厂
联系电话	86 0757 85992858 15899834512

产品详情

品牌	升卓玩具	造型	熊脚
填充物材质	PP棉	规格	18cm
货号	123321	包装方式	独立OPP袋
产地	广东	适用年龄	3岁以上
适用场合	家居	贸易类型	外贸原单
是否提供加工定制	是	材质	毛绒

毛绒熊脚拖鞋玩具，海棉填充，长毛绒材质，多个造型成系列，同时有多个颜色，多种动物造型可供选择，欢迎来电来图洽谈订购！

佛山市南海升卓玩具厂

foshan nanhai shengzhuo toys factory

佛山市升卓玩具厂建于2000年,是一家专业开发设计,生产为一体的玩具厂,主要产品有毛绒玩具,卡通动漫玩具,零钱包,靠枕,毛绒拖鞋,手机吊饰.厂内设有开发部,生产部,包装部各部门配有质检员,合理的价格,新颖的设计,优良的品质,严谨的交货时间,完善的服务体系,是升卓与您合作的基础.期待与您的沟通,合作,实现合作双赢。您的微笑是我们的追求。

我厂拥有大量先进的生产设备和检测仪器，产品畅销国内外市场多个国家和地区。厂房1500多平方米，员工80名，其中设计师3名，管理人员10名。

地址：中国，广东省,佛山市,南海区，大沥镇，黄岐沙溪村，共同路二街十号

电话：86-757-63312269

传真：86-757-85992858

手机：谭小姐 15899834512

foshan nanhai area shengzhuo toys factory established in 2000,our company is a specialized manufacturer and exporter of plush toys,backpacks,key chains, cushions,products for babies,plush pillow and gifts items.

our premises are located in nanhai district,guangdong province,where we have more than 80 skilled employees and professional designers,our company covers an area more than 1500 square meters.

we utilize advanced equipment and strict quality control processes and our products have high quality,competitive price and rapid delivery.

our slogan is “ win your satisfaction,win your smile ” .with this in mind our management team is trying to meet your request utilizing our resources,our knowledge and our sincerity..

we are constantly looking for opportunities to start business relationships with more companies.if you are interested in any of our products,please let us know,we will be happy to give you details you want!

address: no.10 of gongtong road 2ndstreet huangqishaxi village dali town nanhai district foshan city guangdong province ,china

tel:86-757-63312269

fax:86-757-85992858

mob : vivian 15899834512